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Q: Hvilken rolle har du?
Utdanningsforbundet

Q: Hvor fornøyd er du med informasjon gitt i forkant av møtet?
4

Q: Har du forslag til forbedringer?
Elevrådet ved RaVo ble ikke etter hva vi erfarer invitert til møtet.

Q: Hvor fornøyd er du med gjennomføringen av informasjonsmøtet 27.08.24?
5

Q: Har du forslag til forbedringer?
Godt gjennomført møte. Mange spørsmål ble stilt fra salen under møtet. En del skulle besvares
i etterkant, hvor vil de svarene være tilgjengelig?

Q: Innspill til den videre prosessen:
Det blir påstått 1280 ledige plasser i Ranaskolen i kommunaldirektørens fremlegg på møtet.
Dette er noe ingen av våre tillitsvalgte kjenner seg igjen i og det vil være viktig å synliggjøre
hvilke parameter som benyttes for å beregne ledig plass i skole og barnehage. Det er ikke
mulig å ta alle kvadratmeter, også fra spesial- og grupperom med i en slik beregning uten
videre. Det må være rom for fleksibilitet ift endring i læreplaner og undervisningsformer.

I Asplan Viaks fremlegg på informasjonsmøtet blir skolestruktur omtalt bredt og
barnehagestruktur så vidt nevnt i to setninger. Det fremstår derfor noe uklart om Asplan Viak
også utreder bygningsdelen angående barnehage, eller om administrasjonen skal bruke
tidligere utredninger om bygningsmassen til de kommunale barnehagene.

Vi savner informasjon om hvordan det pedagogiske perspektivet skal ivaretas i prosessen.


